
Verksamhetsberättelse för körning 2016

Klubben hade ett antal tillfällen för gemensam körning på Lovisedal samt några maratonträningar 
på Johannesberg. I oktober anordnades en tävling på Lovisedal där DM för Stockholmsdistriket 
avgjordes i dressyr och precision. Vi hade tyvärr ej tillräckligt med klubbekipage för en KM-klass. 

Klubben har haft 4 ekipage tävlande i Lätt klass under året, vilket var färre än prognos. Det finns 
fler ekipage, både nya och sådana som haft uppehåll. Det finns rimligtvis potential att öka detta 
ytterligare under kommande år.  

Målsättning för kommande år:
Fler aktiva och gärna juniorkuskar. 
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